
 
 

 
 

 20.8.25מיום ועדת התקשרות ו

 

  משתתפים:

 מזכיר-אלי גטר

 קרן קדמי -יועמ"ש

 ע. גזבר-קרן יפרח

 מהנדס המועצה-רשם: ויקטור אבקסיס 

 

 

 בחירת אדריכל עבור הכנת תכנית שלד לאזור תעסוקה צפוני של אבן יהודה .1

 הצעות בלבד  4אדריכלים, התקבלו  6נפתחו הצעות שנשלחו ל  28.7.20ביום  ויקטור:

  X                                  אדר' צרף נתניהו 

  X                                  ב ופרצ תמר 'אדר

 ש"ח 412,350              אדריכלים  ר' דרמן ורבקלאד

 ש"ח 365,000                               לעד שיף גאדר' 

 

  .יתה להעביר למהנדס המועצה לחוות דעתיה 28.7.20החלטת וועדת התקשרות בישיבתה מיום 

 

ף יעם האדריכלים שנחנו הצעות הכי זולות ] גלעד ש מתי ראיוןבהתאם להחלטת וועדת התקשרת קיי

 [  אדריכלים ודרמן ורבקל אדריכלים

ן מיון, ובחינת הניסיון של האדריכלים, אני ממליץ לקבל את הצעתם של אדריכלים דרלאחר קיום הרא

שכן   ורבקל אשר הצעתם הייתה השנייה, ולא ההצעה הזולה ביותר, הואיל ולדעתי היא איכותית יותר, 

באופן משמעותי באופן כללי, אך גם בעריכת תוכניות דומות לתכנית  לדעתי ניסיון עשיר יותריש להם 

 שוא הפניה להצעת מחיר. נ

 

 החלטה:

[ 20%-] פחות מ13%-בין הצעתם של דרמן ורבקל אדריכלים להצעה הזולה עומד על כמכיוון שהפער 

כאיכותית יותר באופן משמעותי על ידי מהנדס המועצה, שהיינו הגורם המקצועי האחראי  הדורג והצעתם

שרת הוועדה להתקשר עם דרמן אמ ,הנבחרריכל אדהמוזה שאמור לקבל את השירות  ,על תחום זה

ורבקל אדריכלים, יחד עם זאת מבקשת הוועדה כי מהנדס המועצה יפעל מולם להפחתת הצעתם, באופן 

 .אשר יקטין ככל האפשר את הפער שבין הצעתם לבין מחיר ההצעה הנמוכה ביותר

 

 מחלקת הנדסה מבקשת לצאת לקבלת הצעות מחיר בנושאים הבאים:  .2

 קוח עבור רחוב המייסדים תכנון ופי

 תכנון אזה"ח תב"ע ]הקובייה[ 

 עצה החדש והמ מבנה בינוי

 

 .לאשר יציאה לבקשה לקבלת הצעות מחיר בשלושת הנושאים המפורטים לעיל החלטה:

 

 

 

 

_____________ _____________ _____________ 

 יועמ"ש קדמי קרן ע. גזבר- קרן יפרח מזכיר-אלי גטר

 

 


